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Eladó Családi ház, 85 m2, 1 004 m2 telek, Hévíz
45 000 000 Ft ( ~112 214 € )

Hévízen eladó egy tágas, felújítandó családi ház.

Adatlap sorszáma: #696900404

Szobák: 3

Építési mód: Kő

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1950

Kilátás: Vegyes

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: G

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Fedezze fel ezt a Hévíz szívében található felújítandó családi házat, amely már

várja új tulajdonosát!

Olyan személyeknek ajánlom elsősorban, akik egy tágas otthont keresnek egy

optimális méretű telekkel, amit idővel saját ízlésük és kedvük alapján alakítanak

át és újítanak fel.

A 85 négyzetméteres alapterületű ingatlan egy 1004 négyzetméteres telken

helyezkedik el, így bőséges teret biztosít a család számára. A három szoba

mindegyike kellemes méretű és kiváló életteret biztosít használói számára. Az

elrendezése nem hétköznapi, de rengeteg fantázia rejlik a jövőbeli modern

kialakításában. Az 1950-ben épült ház kiváló lehetőséget nyújt, hiszen jó és

stabil szerkezeti állapotban van, és a kő építési mód tartósságot garantál. A

fűtésről gázkonvektorok gondoskodnak, a melegvizet pedig villanybojler

biztosítja. A nyílászárók egy része hőszigetelt műanyagra lett cserélve. A tető

szerkezete stabil, nem ázik. Az udvaron található egy tágas garázs, tárolásra

alkalmas melléképületek is. Az udvarban van lehetőség virágoskert vagy egy

grillező kialakítására is. A kilátás vegyes, ami biztosítja a környék szépségeinek

élvezetét. Az utca csendes, forgalomtól mentes. Az ingatlan per és tehermentes,

nem lakott, így bármikor birtokba vehető.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Entdecken Sie dieses zu renovierende Einfamilienhaus im Herzen von Hévíz, das

auf seinen neuen Besitzer wartet!

Ich empfehle es vor allem Menschen, die ein geräumiges Haus mit einem

optimal geschnittenen Grundstück suchen, das sie im Laufe der Zeit nach ihrem

eigenen Geschmack umgestalten und renovieren können. Die 85 Quadratmeter

große Immobilie befindet sich auf einem 1004 Quadratmeter großen Grundstück

und bietet ausreichend Platz für die Familie. Die drei Zimmer haben alle eine

angenehme Größe und bieten den Bewohnern viel Platz zum Leben. Der

Grundriss ist nicht alltäglich, aber es gibt viel Phantasie für eine zukünftige

moderne Gestaltung. Das 1950 erbaute Haus bietet ein ausgezeichnetes

Potenzial, da es sich in einem guten und stabilen baulichen Zustand befindet

und die Steinbauweise eine lange Lebensdauer garantiert. Die Beheizung erfolgt

über Gaskonvektoren und die Warmwasserbereitung über einen Elektroboiler.

Einige der Fenster und Türen wurden durch isolierte Kunststofffenster ersetzt.

Die Dachkonstruktion ist stabil und wird nicht nass. Auf dem Hof gibt es eine

geräumige Garage und Nebengebäude für die Lagerung. Es besteht auch die

Möglichkeit, einen Blumengarten oder einen Grill im Hof anzulegen. Die Aussicht

ist gemischt, so dass man die Schönheit der Umgebung genießen kann. Die

Straße ist ruhig und frei von Verkehr. Das Grundstück ist unbelastet und

unbewohnt, so dass es jederzeit bezogen werden kann. Diese Immobilie ist

großartig, oder? Bitte rufen Sie uns an, um weitere Informationen zu erhalten

und einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen oder verkaufen möchten,

wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können Ihnen helfen, Ihre

Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges Kreditangebot

benötigen, wählen unsere Berater nach einem kostenlosen Beratungsgespräch

aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten geeignete aus! Ich wünsche

Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

 

Discover this family house to renovate in the heart of Hévíz, waiting for its new

owner!

I recommend it primarily to people who are looking for a spacious home with an

optimally sized plot, which they can transform and renovate over time to their

own taste and liking. The 85 square metre property is situated on a 1004 square

metre plot, providing ample space for the family. The three rooms are all of a

pleasant size and provide excellent living space for its occupants. The layout is

not ordinary, but there is plenty of imagination for a future modern design. The

house, built in 1950, offers excellent potential as it is in good and stable

structural condition and the stone construction guarantees durability. Heating is

provided by gas convectors and hot water is supplied by an electric boiler. Some

of the windows and doors have been replaced with insulated plastic. The roof

structure is stable and does not get wet. In the courtyard there is a spacious

garage and outbuildings for storage. There is also a possibility to build a flower

garden or a barbecue in the yard. The view is mixed, which ensures the

enjoyment of the beauty of the surroundings. The street is quiet and free of

traffic. The property is unencumbered and unoccupied, so it can be occupied at

any time. This property is great, right? Please call for more information and to

make an appointment! If you are looking to buy or sell, please contact the Home

Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation! Have a

wonderful and productive day!


